

# Besluitenlijst DVO

DATUM 14 maart 2016  
VOORZITTER O. van Veldhuizen,  
SECRETARIS H. Meuleman

TIJDSTIP 9.00 tot 10.30 uur  
LOCATIE Meldkamer Hengelo

AANWEZIG J. Hermans, S. Schelberg, R. Cazemier, A. Raven, H. Robben, R. Welten, M. Sijbom, G.J. Kok, Th. Schouten, M. Stegers en C. Visser.  
H. Meuleman, S. Wevers, J. Eshuis, J. Knol, P. Miltenburg, J. Schram, J. Arentsen, J. van de Stegge, M. Koens, Th van Rijmenam

AFWEZIG A. Hofland, E. Nauta, S. Kuks, M. Kunst, P. Hagenaars, J. Slot

AGENDAPUNTEN	BIJLAGEN
<b>A Opening</b>	
De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom. De voorzitter staat stil bij het afscheid van dhr. Cazemier en dankt hem voor zijn regionale inzet.	
<b>B Mededelingen</b>	
<ul style="list-style-type: none"><li>Dhr. Schouten vraagt of zijn aanname dat het DVO openbaar is (tenzij anders vermeld) klopt. Dit wordt bevestigd.</li><li>Mevr. Knol meldt dat met onmiddellijke ingang de oude regeling, wat betreft de beschikbaarheid van de HOVJ huisverbod, is hersteld. Dit betekent dat ook weer in de avonduren een HOVJ huisverbod beschikbaar is, hiervoor is een piketregeling ingesteld.</li><li>Mevr. Knol meldt dat de bestuurders schriftelijk zijn geconsulteerd over het concept jaarverslag van de politie Oost Nederland. De ontvangen input zal worden verwerkt en definitieve concept jaarverslag zal tijdens het bestuurscollege op 6 april worden vastgesteld. Mevr. Hermans vraagt of het vastgestelde jaarplan ook verstrekt kan worden aan de raden.</li><li>Mevr. Knol geeft aan dat de politie samen met enkele gemeenten, het RIEC, het OM en het landelijk programma aanpak ondermijning, is gestart met de aanpak van (druggerelateerde) ondermijning in Twente. In een volgend DVO zal de stand van zaken toegelicht worden.</li><li>Mevr. Schram vertelt dat dit haar laatste DVO in Twente is. Ze vertrekt per half april naar Rotterdam. De hoofdofficier is bezig om tijdig vervanging te regelen.</li><li>Mevr. Hermans doet het verzoek om als DVO het gesprek aangaan met hoofdofficier over de vele wisselingen van beleidsofficier. De voorzitter zegt toe dat deze afspraak gemaakt zal worden.</li><li>Mevr. Raven meldt dat de agendering van het projectplan psychisch kwetsbaren is doorgeschoven naar het DVO van 9 mei. Dit in verband met een landelijk overleg op 22 maart.</li></ul>	
<b>C Besluitenlijst DVO 1 februari 2016</b>	
De besluitenlijst wordt vastgesteld.	
<b>D Ingekomen stukken</b>	
<b>1 Motie gemeente Losser politiesterke basisteams</b> Dhr. Miltenburg geeft een terugkoppeling van de gesprekken die hij en mevr. Knol hebben gevoerd met de driehoek van de basisteams Noordoost en West. Dhr. Miltenburg kijkt met een positief gevoel terug op deze gesprekken. Bestuurders hebben hun zorgen gedeeld en vanuit politie is de feitelijke situatie toegelicht. Met de driehoek van Noordoost is afgesproken dat de politie een plan gaat maken om de dienstverlening	

AGENDAPUNTEN	BIJLAGEN
<p>te verbeteren (binnen de kaders die er gelden). Deze zal binnen twee maanden worden besproken in driehoek. Vragen omtrent financiële problematiek zal op eenheidsniveau opgepakt worden.</p> <p>Met de driehoek van West is afgesproken dat de politie terugkoppeling gaat verzorgen voer de wijze waarop er met flexibel met capaciteit wordt omgegaan.</p> <p>Naar aanleiding van de motie van de gemeente Losser is een rondje langs de bestuurders gemaakt om te reageren op de situatie.</p> <p>Dhr. Schouten merkt op de het plan van aanpak in basisteam Noordoost met name gericht zal zijn op de aanrijtijden en de uitrusting van de steunpunten. De driehoek van Noordoost blijft er moeite mee hebben dat studenten tot de operationele sterkte worden gerekend.</p> <p>Mevr. Hermans herkent zich niet in het, in de motie, geschetste beeld. Wel zou ze gezamenlijk nog scherper willen kijken naar de verdeling van de capaciteit van de politie. Wellicht kan er winst behaald worden door, vanuit de veiligheidsagenda, intelligenter naar de cijfers te kijken en te zoeken naar dwarsverbanden.</p> <p>Dhr. Cazemier benoemt de garantie die de minister heeft afgegeven wat betreft aanrijtijden.</p> <p>Dhr. Van Veldhuizen is benieuwd hoe de politie zicht heeft en houdt op haar capaciteit in Oost Nederland. Hij stelt voor om de integrale veiligheidsplannen van de gemeenten te benutten om te prioriteren en om hierin scherpe afspraken te maken. Daarnaast heeft dhr. Van Veldhuizen behoefte om best practices uit te wisselen met de vier andere beheersdriehoeken. Een voorstel van de voorzitter om een regionaal 'spoorboekje' op te gaan stellen en om de veiligheidsplannen regionaal te evalueren is vooralsnog niet nodig omdat er voldoende lopende afspraken zijn.</p> <p>Dhr. Miltenburg geeft aan dat hij niet verwacht dat het opnieuw bekijken en bediscussiëren van de capaciteit van Oost Nederland tot nieuwe inzichten of een nieuwe verdeling zal leiden. De (basisteam)driehoek is bij uitstek de plek om hierover afspraken en keuzes te maken en de lokale prioriteiten vast te stellen.</p> <p>Mevr. Schram is van mening dat de discussie in de driehoeken over de verdeling van capaciteit nog veel scherper gevoerd kan worden. De discussie moet gaan over thema's, niet over de sterkte. Indien nodig dan kan ene thema op regionaal niveau besproken worden.</p> <p>Dhr. Welten deelt de mening dat de discussie op inhoud gevoerd moet worden.</p> <p>Mevr. Knol geeft aan om dit jaar te willen benutten om de, in de veiligheidsstrategie geprioriteerde, thema's door te vertalen en te koppelen aan de Twente situatie.</p> <p>Dhr. Visser is tevreden over de wijze waarop er in BT Noord wordt samengewerkt. Hij vraagt zich af of de problematiek op dit moment zodanig is om er als DVO zwaar op in te zetten.</p>	
<p><b>2</b>      <b>Jaarplan en begroting RIEC ON 2016</b> Ter kennisgeving aangenomen.</p>	
<p><b>3</b>      <b>Ondertekend privacy convenant casustafel TBS Twente</b> Ter kennisgeving aangenomen.</p>	

AGENDAPUNTEN		BIJLAGEN
<b>E</b>	<b>Ter besluitvorming/ bespreking</b>	
<b>1</b>	<p><b>Evaluatie jaarwisseling 2015-2016</b></p> <p>Complimenten van de voorzitter voor de evaluatie. De aanbevelingen kunnen per gemeente opgepakt worden. Het is aan iedere gemeente voor zich om te bepalen of de geadviseerde middelen van toepassing kunnen zij en ingezet worden.</p> <p>Dhr. Schouten stelt de vraag of er, in lijn met de landelijke discussie, op Twentse schaal afspraken gemaakt kunnen worden over het beperken van het afsteken van vuurwerk. Afsproken wordt dat deze vraag eerst lokaal (in de driehoek) besproken zal worden.</p> <p>Dhr Welten geeft aan dat het in de gemeente Borne geen issue is en heeft niet de behoefte om hier van bovenaf op te sturen. Dhr. Kok onderschrijft dit.</p>	
<b>2</b>	<p><b>Jaaroverzicht hennep</b></p> <p>Voorzitter spreekt dank uit voor het maken van het heldere overzicht. Het 'infographic' van de werkgroep Hennep Twente geeft ontwikkelingen, cijfers en resultaten weer.</p> <p>Mevr. Raven heeft gelezen dat de toename van het aantal opgerolde kwekerijen toe te schrijven valt aan de verhoogde inzet van de politie. Mevr. Knol geeft aan dat er inderdaad meer inzet is gepleegd, waardoor alle meldingen nu opgepakt en afgehandeld kunnen worden. Indien er bestuurlijk meer prioriteit wordt gegeven aan het oprollen van hennepkwekerijen (en er door de politie meer capaciteit aan besteed wordt), zal dit ten koste gaan van de inzet op andere thema's.</p> <p>Dhr. Van Veldhuizen suggereert dat een verhoogde inzet op de bestrijding van drugscriminaliteit wellicht leidt tot een toename van de straathandel en een verharding van de criminaliteit (ook richting bestuur). Dhr. Miltenburg betwist deze stelling en geeft dat extra aandacht niet de criminaliteit niet zal verharden. Ook zijn er geen aanwijzingen dat de verhoogde inzet in Brabant heeft geleid tot een toename van de problematiek in Twente.</p> <p>Dhr. Sijbom spreekt de wens uit om fors in te blijven zetten om te voorkomen dat de criminaliteit naar Twente komt.</p> <p>Dhr. Schouten mist in het jaarverslag de link naar het landelijk rapport: 'Het failliet van het gedogen'.</p> <p>Dhr. Schelberg geeft aan dat de samenwerking met woningbouwcoöperaties erg goed werkt. Hierdoor kan druk bij andere partijen weggehaald worden.</p>	
<b>F</b>	<b>Rondvraag</b>	
	-	
<b>G</b>	<b>Sluiting</b>	